

PRAYERS

The House resumed debate on the motion of Mr. Crosbie (St. John's West), seconded by Mr. Hnatyshyn,—That Bill C-49, An Act to amend the Criminal Code (prostitution) be now read a second time and referred to the Standing Committee on Justice and Legal Affairs.

By unanimous consent the motion was amended to read as follows:

That Bill C-49, An Act to amend the Criminal Code (prostitution) be now read a second time and referred to a Legislative Committee.

And debate continuing;

Mr. Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the One Hundred and Sixty-first Report of the Clerk of Petitions, stating that the following petitions, presented on Friday, June 28, 1985, meet the requirements of the Standing Orders as to form:

- the petitions presented by the honourable Members for Winnipeg North (Mr. Orlikow), Regina West (Mr. Benjamin), Fraser Valley East (Mr. Belsher), Humboldt—Lake Centre (Mr. Althouse), Winnipeg—Birds Hill (Mr. Blaikie), Nickel Belt (Mr. Rodriguez), Vancouver East (Ms. Mitchell), Algoma (Mr. Foster) and Prince Albert (Mr. Hovdebo) concerning indexation of the Old Age Pensions in Canada;
- the petitions presented by the honourable Member for Nickel Belt (Mr. Rodriguez) concerning the deduction of severance pay from unemployment insurance benefits;
- the petitions presented by the honourable Member for Parkdale—High Park (Mr. Witer) concerning the Deschênes Commission of inquiry on War Criminals;
- the petitions filed with the Clerk of the House by the honourable Members for Broadview—Greenwood (Ms. McDonald) and Cowichan—Malahat—*The Islands* (Mr. Manly) concerning indexation of the Old Age Pensions in Canada; and
- the petition filed with the Clerk of the House by the honourable Member for Broadview—Greenwood (Ms. MacDonald) concerning the immigration regulations respecting the Family Reunification Program.

Mr. Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the One Hundred and Sixty-second Report of the Clerk of Petitions, stating that the following petitions, presented on Friday, June 28, 1985, do not meet the requirements of the Standing Orders as to form:

- the petition presented by the honourable Member for Cochrane—Superior (Mr. Penner) concerning acid rain; and
- the petitions presented by the honourable Members for York West (Mr. Marchi) and Glengarry—Prescott—Russell (Mr. Boudria) concerning indexation of the Old Age Pensions in Canada.

PRIÈRE

La Chambre reprend le débat sur la motion de M. Crosbie (Saint-Jean-Ouest), appuyé par M. Hnatyshyn,—Que le projet de loi C-49, Loi modifiant le Code criminel (prostitution), soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent de la justice et des questions juridiques.

Du consentement unanime, la motion est modifiée pour se lire ainsi qu'il suit:

Que le projet de loi C-49, Loi modifiant le Code criminel (prostitution), soit maintenant lu une deuxième fois et déferé à un Comité législatif.

Le débat se poursuit;

Monsieur le Président fait savoir à la Chambre que le Greffier de la Chambre a déposé sur le Bureau le cent soixante et unième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître que les pétitions suivantes, présentées le vendredi 28 juin 1985, sont conformes aux exigences du Règlement quant à la forme:

- les pétitions présentées par les honorables députés de Winnipeg-Nord (M. Orlikow), Regina-Ouest (M. Benjamin), Fraser Valley-Est (M. Belsher), Humboldt—Lake Centre (M. Althouse), Winnipeg—Birds Hill (M. Blaikie), Nickel Belt (M. Rodriguez), Vancouver-Est (M^{me} Mitchell), Algoma (M. Foster) et Prince-Albert (M. Hovdebo) sur l'indexation des pensions de vieillesse au Canada;
- les pétitions présentées par l'honorable député de Nickel Belt (M. Rodriguez) sur la déduction de l'indemnité de fin d'emploi des prestations d'assurance-chômage;
- les pétitions présentées par l'honorable député de Parkdale—High Park (M. Witer) sur la Commission d'enquête Deschênes sur les criminels de guerre;
- les pétitions déposées auprès du Greffier de la Chambre par les honorables députés de Broadview—Greenwood (M^{me} McDonald) et Cowichan—Malahat—Les Îles (M. Manly) sur l'indexation des pensions de vieillesse au Canada; et
- la pétition déposée auprès du Greffier de la Chambre par l'honorable député de Broadview—Greenwood (M^{me} McDonald) sur les règlements d'immigration concernant le programme de réunification des familles.

Monsieur le Président fait savoir à la Chambre que le Greffier de la Chambre a déposé sur le Bureau le cent soixante-deuxième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître que les pétitions suivantes, présentées le vendredi 28 juin 1985, ne sont pas conformes aux exigences du Règlement quant à la forme:

- la pétition présentée par l'honorable député de Cochrane—Supérieur (M. Penner) sur les pluies acides; et
- les pétitions présentées par les honorables députés de York-Ouest (M. Marchi) et Glengarry—Prescott—Russell (M. Boudria) sur l'indexation des pensions de vieillesse au Canada.